

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



物假不比人假 真金不如真心

# 人心鉴定师

THE PECULIAR PAWNBROKER



SCRIPTED

FAMILY





## The Peculiar Pawnbroker

A peculiar old pawnshop that accepts bizarre pawn items set off a contest between the old and new generations of appraisers, and challenges their values and beliefs.

Renowned pawnshop "Xiang Dang Dang" has been in business for decades. With the professional evaluation skills and enthusiasm of the boss and appraiser Cheng Huo Chang, customers not just seek evaluation of pawn items and but also help for their problems.

Peaceful days are disrupted with the arrival of Qiu Ke Yan, a young appraiser, who made a bet with Huo Chang and eventually lost to him. Ke Yan has to keep his promise and work in "Xiang Dang Dang". Both appraisers gradually cultivated extraordinary rapport while competing with each other, and after spending much time together, Huo Chang's daughter Yi Cheng and Ke Yan eventually fall in love.

Out of the blue, Yi Cheng's biological mother shows up to "redeem" her, and to add woe to Huo Chang's problems, "Xiang Dang Dang" is framed and Ke Yan may have a hand in it. How can Huo Chang salvage the situation, and will Ke Yan and Yi Cheng's relationship withstand this storm?

**Cast:** Li Nan Xing, Carrie Wong, Romeo Tan, Zhai Siming, Brandon Wong, Pan Ling Ling, Richard Low, Aileen Tan, Cynthia Koh, Priscelia Chan, Kayly, Hong Hui Fang, Juin Teh, Chen Shu Cheng, Zhu Hou Ren, Cavin Soh, Ben Yeo, Edwin Goh, Herman Keh

### 人心鉴定师

一家奇特的老当铺，一件件离奇的典当品，掀起了新旧两代鉴定师的较量。在鉴定中透视人情和人性。

老当铺“响当当”数十年来，凭着老板兼鉴定师程火昌一流的鉴识力及热心肠，声名远播，顾客除了寻求鉴定与典当服务，还请他排忧解难。

平静的日子在年轻鉴定师邱克彦来到后改变了。两人为了了一件当品打赌，结果信心满满的克彦输给了火昌，只好遵守诺言到当铺工作。新旧两派鉴定师在比拼中渐渐培养出非一般的感情。火昌女儿以诚，也在和克彦相处后，成为情侣。

潜移默化下，克彦开始帮客人解难。火昌欣慰终于有人继承衣钵，原来他得了帕金森症...一天，有人拿了一条蜻蜓金链到“响当当”典当。火昌认出那是他当年送给初恋情人静婷的定情信物，追问下得知静婷的丈夫欠下大笔赌债...此时，以诚的生母也突然回来要“赎回”女儿，而“响当当”又突遭陷害，当铺岌岌可危...内忧外患，火昌如何力挽狂澜？克彦和以诚的感情是否也经得起这场暴风雨？

**演员:** 李南星, 黄思恬, 陈罗密欧, 翟思铭, 黄炯耀, 潘玲玲, 刘谦益, 陈丽贞, 许美珍, 曾诗梅, 凯丽, 洪慧芳, 郑六月, 陈澍城, 朱厚任, 苏棣诚, 杨志龙, 吴劲威, 郭坤耀

Language: Chinese

#### For sales enquiries on content distribution:

**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg

**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg

**Tracy Sim** tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episodes: 20 x 60 minutes  
Producer: Mediacorp Studios  
Distributor: Mediacorp

*Information correct at time of printing*